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This new, completely revised and extended edition is designed for all candidates taking European institution
competitions who wish to prepare in the best possible way for the situational judgment test. The situational
judgment test assesses the behaviour and decision-making capability of candidates in a working
environment. It consists of 20 multiple-choice questions (MCQs). Each question describes a scenario based
on a work situation and gives a set of 4 possible actions the candidates might take in response. The
candidates must choose the action that they believe is the most effective AND the one they believe is the
least effective. As with all admission tests, the situational judgment test is difficult. To be successful, the
candidates must: - master the competencies required by EPSO; - be familiar with the values of European
institutions; - be capable of sorting actions according to different criteria; - train themselves to take the test.
This new book published by ORSEU will give the candidates every opportunity to be successful in the
situational judgment test. It includes: - a detailed methodology illustrated by numerous examples; - 120
questions with detailed correction; - a score chart per competency. The questions in this book are similar to
those set in the competitions run by EPSO since 2010. They are different from those in the previous edition
and are designed for all categories of competition.
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240 pages
Présentation de l'éditeur
Cette nouvelle édition, entièrement revue et augmentée, s'adresse à tous les candidats aux concours des
institutions européennes qui souhaitent se préparer dans les meilleures conditions au test de jugement
situationnel. Le test de jugement situationnel évalue le comportement et la prise de décision du candidat en
milieu professionnel. Il comprend 20 questions à choix multiple (QCM). Chaque question décrit un scénario
en rapport avec une situation de travail et une série de 4 actions possibles. Le candidat doit choisir l'action
qui lui paraît la plus efficace ET celle qui lui paraît la moins efficace. Comme tous les tests d'accès, le test de
jugement situationnel est difficile. Pour le réussir, le candidat doit : maîtriser les compétences EPSO ;
connaître les valeurs des institutions européennes ; être capable de trier les actions selon différents critères ;
s'entraîner. Ce nouvel ouvrage publié par l'ORSEU donne toutes les chances au candidat de réussir le test de
jugement situationnel. Il comprend : une méthodologie complète, illustrée par de nombreux exemples ; 120
questions avec corrigé détaillé ; une grille d'évaluation par compétence Les questions que nous proposons
sont similaires à celles des concours organisés par l'EPSO depuis 2010. Elles sont différentes de celles de
notre précédent ouvrage et s'adressent à toutes les catégories de concours.
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